
10-4-2024 

Geachte heer Kooij, 
 
Hieronder de antwoorden op de door u gestelde vragen: 
 
Vraag 1: Bent u op de hoogte van het artikel van het CBS? 
Antwoord 1: Ja, wij hebben hiervan kennisgenomen. 
 
Vraag 2: Kan de gemeente een overzicht verstrekken van de inschatting van het 
tekort/overschot in de BERAP voor elk jaar sinds 2019 en de uiteindelijke realisatie voor dat 
jaar? 
Antwoord vraag 2: Hieronder treft u het door u gevraagde overzicht. In dit overzicht zijn ook 
opgenomen: Saldo begroting en saldo begroting na wijziging. 
 
 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ciska van Rooijen 
Strategisch financieel adviseur 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Technische vragen 
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Persoonsgegevens 
Voornamen 

 
Andre 

Achternaam 
 

Kooij 
E-mailadres 

 
andre.kooij.pvda@raad-stichtsevecht.nl  

Fractie 
 

PvdA 
Zijn er andere fracties die de technische 
vragen mede indienen 

 
nee 

    
   

Technische vragen 

 
PvdA  
Onderwerp 

 
Verschil BERAP en realisatie 

Inleiding 
 

Uit dit artikel van het CBS 
(https://www.cbs.nl/nl-
nl/nieuws/2024/13/overheidstekort-2023-
uitgekomen-op-0-3-procent-bbp) blijkt dat het 
CPB en het Ministerie van Financien 
tenminste sinds 2015 consequent in het 
najaar schattingen maken van de 
tekorten/overschotten. Deze schattingen zijn 
elk jaar weer negatiever dan de uiteindelijke 
realisatie.  

Vraag 1 
 

Bent u op de hoogte van het artikel van het 
CBS? 

Vraag 2 
 

Kan de gemeente een overzicht verstrekken 
van de inschatting van het tekort/overschot in 
de BERAP voor elk jaar sinds 2019 en de 
uiteindelijke realisatie voor dat jaar?  

    
   

Bijlagen 
Wil je een bijlage toevoegen 

 
nee 
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